



Since 1981

加拿大洛磯山脈深度深度系列

溫哥華出發-洛磯山-班芙-露易絲湖-冰原酒店-賈斯柏



CANADA WEST COAST - ULTIMATE ROCKIES

Vancouver - Rockies - Banff - Lake Louise - Glacier View - Jasper

行程特色/ HIGHLIGHTS :

- 獨家溫哥華夜遊：暢遊市中心，蓋斯鎮-蒸氣鐘奧運村等，漫步福溪邊，欣賞卑斯體育館，科技館等都市夜景。
- 送精選市區遊：暢遊市中心，史丹利公園，加拿大廣場，國際會議中心，冬奧會聖火盆等
- 連續兩晚入住國家公園內，包括班夫市中心及哥倫比亞冰原內唯一酒店 Glacier View Inn 全球限量32間房，欣賞壯麗的亞迪巴斯加冰川。
- VIP黃昏冰原雪車及清晨冰川天空步道，感受萬年冰川的靜謐壯闊。
- 暢遊五大國家公園：灰熊、優鶴、冰川、班芙、賈斯柏。
- 難得湖途：翡翠湖、碧吐湖、夢蓮湖、露易絲湖、歐聖娜根湖、蘇士威湖、硃砂湖、弓湖等
- Exclusive Vancouver Night Tour: Exploring Downtown, Gastown, Olympic Village and stroll along False Creek for an unforgettable scenery of BC Place and Science World.
- Complimentary City Tour includes Downtown, Stanley Park, Canada Place, Vancouver Convention Center, Olympic Cauldron etc.
- Two overnights in National Parks. One night stay in the heart of Banff National Park, and one night exclusively stay at Glacier View Inn, the unique hotel in the Columbia Icefield.
- Explore Famous Lakes: Emerald Lake, Peyto Lake, Moraine Lake, Lake Louise, Lake Okanagan, Shuswap Lake, Vermilion Lakes, Bow Lake,...
- Visit 5 National Parks: Revelstoke, Yoho, Glacier, Banff and Jasper.

1 原居地 - (西雅圖) - 溫哥華 (晚餐) HOMETOWN - (SEATTLE) - VANCOUVER (D)

※抵達溫哥華機場：中午前抵達者送半天市內觀光。暢遊市中心、史丹利公園、以五帆為標誌的加拿大廣場、國際會議中心、冬奧聖火盆等。獨家送特色漁港小渡，沿英格烈灣至格蘭威爾半島，及欣賞迷人海灣風景！*加國內陸航班抵達請於3號行李帶集合；國際航班抵達於接機大廳”木頭人雕像集合。

※抵達西雅圖機場(\$50附加費)：約中午12點於14號行李帶集合(送西雅圖迷你市區遊，不含溫哥華精選市區遊，逢週六：集合時間延後約半小時)。

酒店: Value: Hampton Inn By Hilton or similar
Deluxe: Executive Plaza/Westin Wall Centre or similar

※Arrival at Vancouver: before noon, a complimentary half-day city tour of Chinatown, Downtown, Stanley Park, Canada Place, Vancouver Convention Center and Olympic Cauldron etc. Bonus mini ferry ride to Granville Island! *Domestic Arrivals: pick up at Claim Belt #3, International Arrivals: pick up at the "Welcome Figures" wooden statue in Arrival Hall

※Arrival at Seattle (\$50 Surcharge): Sea-Tac Airport Arrivals: pick up Claim Belt #14 at

approx. 12 pm (Bonus Complimentary Mini Excursion of Seattle, rather than Vancouver; Saturday arrivals: postpones 30 mins)

2 溫哥華 - 基洛納 - 歐聖娜根湖 酒莊 - 蜂蜜廠 - 弗農 (早/午/晚餐) VANCOUVER - KELOWNA - LOKANAGAN WINERY - HONEY FARM - VERNON (B/L/D)

早上乘豪華旅遊車經菲沙河谷，抵達印地安神話傳說中湖怪出沒的地方-歐聖娜根湖區並拍照留念。此地盛產的冰酒因其獨特清甜而成為英女皇國宴的御用餐酒。參觀釀酒廠，並由專人講解紅、白及冰酒的釀製過程。隨後前往蜂蜜廠，一嚐世界純度最高之一的卑斯省蜂蜜。

酒店: Prestige Vernon / Village Green or similar

Start our journey via the Trans-Canada Highway; pass through Fraser Valley and head east to Kelowna, the heart of the Okanagan Valley and home to world-class vintners. At Lake Okanagan, search for the lake monster "Ogopogo" from the First Nations' legendary history. Afterwards, visit the winery to learn the basics of wine making. Wine tasting and purchase will be available. Stop by a Honey Farm and then settle down in Vernon.

3 弗農市 - 最後一口釘 - 黃金鎮 自然橋 - 翡翠湖 - 纜車 - 弓河 瀑布 - 班夫國家公園 (早/午/晚餐) VERNON-LAST SPIKE - GOLDEN - NATURAL BRIDGE-EMERALD LAKE GONDOLA-BOW FALLS-BANFF (B/L/D)

穿越飛鷹坳，抵達加拿大太平洋鐵路完工時的“最後一口釘”。途經黃金鎮及踢馬隘口，遊覽優鶴國家公園內經過千

百萬年河水沖刷而形成的自然橋和最負盛名的“小魚之湖”翡翠湖。隨後抵達班夫國家公園，親臨弓河瀑布-瑪麗蓮夢露主演電影《大江東去》中的著名取景地。自由活動於保留著十九世紀建築特色的班夫小鎮。* 7-9月限量供應！入住班夫陽光山巒度假酒店，遠離喧囂的城市及小鎮，純享人間仙境！

酒店: Elk + Avenue or similar

Proceed to the Eagle Pass and visit the "Last Spike" of the transcontinental railway. After passing through Kicking Horse Pass, enter Yoho National Park and visit Emerald Lake and Natural Bridge. Head to Bow Falls, known for its featuring in 1953 Marilyn Monroe starred film River of No Return. Explore Town of Banff at your own pace. * Escape and Relax! Stay overnight at Sunshine Mountain Lodge. Awe yourself by the breathtaking scenery! (from July - September)

4 班芙 - 纜車 - 露易絲湖 - 夢蓮湖 碧吐湖 - 冰原雪車 - 冰原酒店 BANFF - GONDOLA - LAKE LOUISE - MORAINE LAKE - PEYTO LAKE - ICE EXPLORER - GLACIER VIEW (L/D) (午/晚餐)

乘硫磺山登山纜車(門票)，360度鳥瞰落基山脈和班夫鎮全景。遠眺城堡山後，來到舉世聞名的露易絲湖。遠處的維多利亞冰川與湖面交相輝映，宛如一顆明珠般冰清玉潔。特別安排於露易絲湖堡壘酒店享用豐盛西式午餐(包餐計劃)。前往夢蓮湖(視路況)，在十峰谷的環擁下，格外綺麗旖旎。經弓湖後，欣賞湖水顏色四季變換的碧吐湖。隨後進入賈斯柏國家公園，乘坐獨家安排的VIP巨型雪



加拿大

車“冰原探險家號”(門票)登上除北極圈外世界上最大,深達三百公尺的亞迪巴斯加冰川遺址-哥倫比亞冰原,捕捉冰川在晚霞映照下的色彩。入住冰原內唯一酒店,觀繁星,看日出,享受靜謐壯闊的自然之美。

酒店: 獨一無二的冰原酒店 Glacier View Inn

Ride the Gondola (adm) to the summit of the Sulphur Mountain and enjoy a bird's eye view of the majestic Rocky Mountains. After passing by Castle Mountain, stroll along the "Jewel of the Rockies", the Lake Louise, a panoramic view of magnificent snow-capped mountains surrounding the emerald-like lake. Celebrate your day of mountain adventures with a premium meal at the Chateau Lake Louise (meal plan). Head to Moraine Lake (subject to road condition) for a fantastic view of the Ten Peaks. After passing by Bow Lake, visit Peyto Lake, a must-see attraction along the Icefield Parkway. At sunset, get ready for an exciting ride across the surface of Athabasca Glacier on a VIP "Ice Explorer" (adm), a specially designed glacier vehicle. Stay overnight at the only hotel in the Columbia Icefield!

5 冰原-冰川天空步道-賈斯珀小鎮 自選活動-瑪琳峽谷-山河鎮(晚餐)

ICEFIELD - GLACIER SKYWALK - TOWN OF JASPER - OPTIONAL ACTIVITIES - MALIGNE CANYON - VALEMOUNT (D)

清晨來到冰川天空步道(門票),走過探索步道後凌空漫步於森瓦普塔瀑布之上的空中玻璃走廊觀景臺。繼而遊覽亞迪巴斯加瀑布,抵達幽靜的賈斯珀小鎮,可參加橡皮艇漂流、騎馬等自選活動深度探索落基山。親臨瑪琳峽谷,觀賞瀑布、化石、坑窪、地下水流等。經落基山脈第一高峰-羅布森山,抵達山河鎮。

酒店: Canada's Best Value Inn or similar

Start our morning adventure at Glacier Skywalk (adm), where glass is all that separates you from birds soaring below. After visiting the Athabasca Falls, head to the Town of Jasper. Capture the most magnificent view of the Rockies by River Rafting(optional) or Horseback Riding(optinoal). Visit Maligne Canyon, which was created 365 million years ago with lots of waterfalls, fossils, underground stream outlets and potholes. Pass by Mount Robson, the highest peak of the Canadian Rockies before arriving at Valemount by evening.

6 山河鎮-清水鎮-甘露市-蔘場 溫哥華(午餐*送早餐)

VALEMOUNT-CLEARWATER-KAMLOOPS
GINSENG FACTORY-VANCOUVER (L*B)

早上經威爾斯格雷省立公園的門戶-清水鎮,前往被譽為“花旗參之都”的甘露市。沙漠的乾燥性氣候等條件使其成為北美最大的花旗參產地之一。參觀加西唯一GMP認證蔘場並瞭解花旗參品種及種植過程。傍晚返回溫哥華。*六天團返回溫哥華後直接送往溫哥華機場,建議搭乘晚上9:30PM後班機

酒店: La Quinta / Hampton or similar

Travel passes Wells Gray Provincial Park and Clearwater, head west to Kamloops, a city with over 2000 hours of sunshine per year. Visit the only GMP certified Ginseng factory to learn about the amazing healing power of Ginseng. Arrive in Vancouver by late afternoon. * 6 Days Traveler will be transferred to Vancouver airport, Book flight after 9:30pm.

7 溫哥華/西雅圖-原居地(早餐) VANCOUVER - HOMETOWN (B)

上午可自由活動或探親訪友,或於酒店附近的著名食府品嚐各式點心等美食。之後送往溫哥華國際機場,結束愉快的旅程。*於西雅圖離團的客人早上由溫哥華酒店出發,送往西雅圖水族館或機場,建議搭乘下午3點後的航班。

Free day for shopping, visiting friends and family, or dining at nearby Asian cuisines. Transfer to Vancouver airport afterward.

* Depart in the morning and arrive at Seattle Aquarium or Sea-Tac Airport around noon. Suggested departure flight time after 3pm

費用不包括 / FARE EXCLUDES

- * 機票, 餐費及自費活動。
- * 服務費建議每人每天\$10。
- * Air Ticket, optional tours & meals.
- * Service fee at \$10 per person per day



| 團號/天數 CODE/ DAYS | 行程 ITINERARY | 雙人房 TWIN | 第三/四人 3RD/4TH | 單人房 SINGLE | 全餐 FULL MEAL PLAN | | 出發日期 DEPARTURE |
|------------------------|---|-------------|------------------|---------------|-------------------|-------------|--|
| | | | | | 大人 ADULT | 小孩 CHILD | |
| *YGO6 | 溫哥華-洛磯山-賈斯珀-冰原-露易斯湖 VANCOUVER - ROCKIES - GLACIER VIEW | \$856 | \$429 | \$1476 | \$263 | \$229 | 週一, 三, 四 / Mon, Wed, Thu: 6/5-8/31 |
| *YGO7 | 溫哥華-洛磯山-賈斯珀-冰原-露易斯湖-溫哥華 VANCOUVER-ROCKIES-GLACIER VIEW-VANCOUVER | \$953 | \$459 | \$1679 | \$289 | \$256 | 週一, 四 / Mon, Thu: 9/1-10/10 |
| YGJ7 | 溫哥華-洛磯山-賈斯珀-冰原-露易斯湖-維多利亞 VANCOUVER-ROCKY-VICTORIA | \$1019 | \$509 | \$1729 | \$306 | \$269 | 天天 / Daily: 6/4-8/31 (EXCEPT FRI/SAT 週五/六除外) |
| YGJ8 | 溫哥華-洛磯山-賈斯珀-冰原-露易斯湖-維多利亞-溫哥華 VANCOUVER - ROCKIES-GLACIER VIEW-VICTORIA-VANCOUVER | \$1119 | \$559 | \$1926 | \$333 | \$296 | 週一, 三, 四, 日 / Mon, Wed, Thu, Sun: 9/1-10/10 |
| YGW9 | 溫哥華-洛磯山-賈斯珀-冰原-露易斯湖-惠斯勒-維多利亞 VANCOUVER - ROCKIES-GLACIER VIEW- WHISTLER-VICTORIA | \$1259 | \$629 | \$2163 | \$373 | \$339 | 天天 / Daily: 6/3-10/10 (EXCEPT FRI 週五除外) |
| YGT10 | 溫哥華-洛磯山-賈斯珀-冰原-維多利亞-牆畫鎮-惠斯勒 VANCOUVER-ROCKIES-CHEMAINUS-WHISTLER | \$1373 | \$699 | \$2356 | \$363 | \$326 | 天天 / Daily: 6/2-8/31 (EXCEPT SAT 週六除外) 週一, 四, 五 / Mon, Thu, Fri: 9/1-10/10 |

* 門票/ADMISSIONS: 大人/ADULT \$182 / 小孩/CHILD \$86. (YGO6-7: \$119/\$63) * 九餐費/ 9 MEALS PLAN: 大人/ ADULT \$229 / 小孩/CHILD \$193

*代表本頁介紹的行程, 請到www.americaasia.com 尋獲其他行程。 * itineraries written at this pages, please look for other itineraries from www.americaasia.com.

* 選擇有誠信, 好口碑的旅行社, 不再浪費寶貴的時間與金錢 *



美國亞洲旅行社
America Asia Travel Center
服務您的精神 39 年如一日

蒙市總公司 626-571-2988, 877-917-9126 地址 117 E. GARVEY AVE. MONTEREY PARK, CA 91755

阿凱迪亞 626-821-1986 羅蘭崗 626-810-4388 鑽石崗 909-612-5777 奇諾崗 909-270-5515 西柯汶納 626-338-1100
爾灣 949-559-8088 喜瑞都 562-402-2558 聖地牙哥 619-255-4806 拉斯維加斯 702-876-9696



SOT# 1018680-10